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Onderstaand treft U de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in kader van 

artikel 48 van het Reglement van Orde. 

 

Vraag 1: 

Heeft u in beeld hoe groot de problematiek van uitbuiting en afhankelijkheidssituaties onder 

jongens/mannelijke sekswerkers in Maastricht is? 

 

Antwoord 1: 

Nee 

 

Vraag 2: 

Kunt u daarbij duiden om welke afkomst, sociaaleconomische omstandigheden, leeftijd en 

opleidingsniveau het gaat bij deze jongens/mannelijke sekswerkers? 

 

Antwoord 2: 

Nee 

 

Vraag 3: 

Heeft u zicht op de woonvormen waarin deze jongens/mannelijke sekswerkers verkeren en in 

hoeverre dat van invloed is op de afhankelijkheidsrelatie waarin deze zij zijn komen te verkeren? 

 

Antwoord 3: 

Nee 
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Vraag 4: 

Heeft u zicht op de mate waarin verslavingsproblematiek een rol speelt in de afhankelijkheidsrelatie 

waarin deze jongens/mannelijke sekswerkers zijn komen te verkeren? 

 

Antwoord 4: 

Nee 

 

Vraag 5: 

Indien u niet in beeld heeft hoe groot de problematiek is, bent u dan bereid om deze op korte termijn 

in beeld te brengen, onder andere aan de hand van de onder vragen 2 tot en met 4 gevraagde 

informatie? En hoeveel tijd denkt u nodig te hebben om deze informatie in kaart te brengen, en te 

rapporteren aan en te bespreken met de gemeenteraad?  

 

Antwoord 5: 

Ja, dat willen wij doen.  

 

Wij hebben reeds stappen ondernomen om te bekijken hoeveel tijd dit zal kosten en welke financiële 

consequenties hieraan verbonden zijn. Hierbij geven wij u inzicht in deze stappen.  

 

Allereerst willen wij niet alleen focussen op Maastricht maar op heel Limburg. Om inzicht te krijgen in 

de benodigde tijd om dit probleem Limburgbreed in kaart te brengen is overleg geweest met het 

beleidsonderzoeksbureau “Regioplan”, die in opdracht van het Ministerie van Volksgezondheid 

Welzijn en Sport een algemeen onderzoek heeft gedaan naar binnenlandse jongensprostitutie 

(mensenhandel). Dit onderzoek is nog niet openbaar en het is nog niet bekend wanneer dit openbaar 

wordt.  

  

Daarnaast hebben wij gesproken met een zorgcoördinator van het Expertisecentrum Mensenhandel 

en Jeugdprostitutie in Eindhoven, die al 2 jaar in opdracht van de gemeente Eindhoven onderzoek 

doet naar jongensprostitutie/mensenhandel. Uit deze gesprekken komt naar voren dat onderzoek 

naar dit probleem een behoorlijke tijdsinvestering vraagt en dan met name vanwege de investeringen 

die nodig zijn om een vertrouwensband op te bouwen. Momenteel is deze zorgcoördinator van 

Eindhoven 20 uur per week met dit onderwerp bezig.  

  

In Limburg zijn momenteel 2 regio(zorg)coördinatoren, beide 18 uur, werkzaam voor slachtoffers 

mensenhandel (waaronder slachtoffers loverboys). Het is met de huidige formatie niet mogelijk om 

de zorgcoördinatoren vrij te maken voor het vergroten van expertise rondom deze doelgroep en het 

laten verrichten van onderzoek naar de omvang van het probleem. De regiocoördinatoren en de 

regionale ketenregisseur mensenhandel worden momenteel uit projectgelden betaald. Dit project 

loopt tot 1 januari 2018 en de structurele borging na 1 januari 2018 is nog niet gerealiseerd. 

  

Aangezien het wenselijk is om onderzoek op Provinciaal niveau te doen, waarbij de situatie in 

Maastricht nadrukkelijk in beeld wordt gebracht, hebben wij de ketenregisseur mensenhandel 

gevraagd om te adviseren over de mogelijkheden om een kwalitatief onderzoek op Provinciaal 

niveau uit te laten voeren. De ketenregisseur zal hierover in overleg met de Provinciale 

portefeuillehouder mensenhandel (burgemeester Heijmans) nader advies uitbrengen.  

  

Daarnaast hebben wij aan het Expertisecentrum Mensenhandel en Jeugdprostitutie gevraagd om 

inzichtelijk te maken wat de tijdsinvestering en kosten zijn om door het expertisecentrum een 

onderzoek te laten verrichten voor Maastricht en/of Limburg breed.  
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Wanneer de mogelijkheden en kosten inzichtelijk gemaakt zijn, zullen wij uw raad hier verder over 

informeren.  

 

Vraag 6: 

Welke specifieke acties worden op dit moment ondernomen of bent u van plan te ondernemen om 

deze problematiek aan te pakken? 

 

Antwoord 6: 

In eerste plaats is het van belang om – zoals verwoord in de beantwoording bij vraag 5 - de (omvang 

van de) problematiek in beeld te krijgen. Op basis van de resultaten van nader onderzoek kan 

bepaald worden of en in hoeverre extra maatregelen genomen moeten worden.  

 

Los van een eventueel onderzoek worden wel preventiemaatregelen genomen ten aanzien van dit 

thema. Vanaf 2010 wordt door het project Helse Liefde (Stichting Helse Liefde/Partners In Welzijn) al 

aandacht besteed aan dit onderwerp. Vanuit die tijd zijn er signalen dat jongens worden ingezet als 

drugsrunner en in de prostitutie. Er zijn 4 programma's waar dit onderwerp aan de orde komt: 

 Basisschool groep 8: voorlichting waarin ook de jongens bijzitten en slachtofferschap van 

jongens benoemd wordt. 

 Training specifiek voor jongens: “Ken je grenzen”  

 Dit onderwerp wordt standaard besproken in de  oudertrainingen. 

 Sinds 2 ½ jaar komt het onderwerp terug in de training voor professionals. 

 

 
 
Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
de Burgemeester, 

 
J.M. Penn-te Strake 
 
 

 


